
 

 

Bestyrelsesmøde  

2023-07-12 kl.17.00 

i Arnborg 
Dagsorden  
Ordstyrer: Dina 

Referent: Ida 

Deltagere: Maria, Dina, Helle L, Anni, Monica, Lisette, Flemming, Ida, Malene 

Afbud: Helle N., Marianne 

 
 

Emne Uddybning O= Oriente-

ring 

D=Debat 

B=Beslutning 

Ansvarlig Referat 

 

17.00      

17.02 Godkendelse af referat   Dina/Ida Referatet fra november godkendes. 

Fremadrettet vil vi i referatet være skarpere på, hvilken 

del af organisationen, punktet omhandler. 

17.05 Status på dagtilbud  

 

 

 

 

 

 

 

 

O Lisette/ 

Flemming 

Det nye krybberum i Kølkær er taget i brug. Der er be-

stilt krybber, som forventes leveret i marts. Indtil da so-

ver børnene i egne barnevogne. 

El-cykler er også på vej til Kølkær Dagtilbud, så 

voksne og børn kan komme på tur. 

Vores nye brandalarmeringssystem fungerer godt. 

 

I den nye tildeling får vi færre penge i 2024 end i 2023. 

Det samlede børnetal er faldende. 

 

 



17.15 Status på skole Økonomi 

APV 

Villumfond 

Skoleplan – værdier 

Skoleudviklingssam-

tale 

 O Mari-

anne/Ida/Ma

lene 

I 2023 har vi på skolen et reduceret mindreforbrug, da 

vi har brugt mere vikar end estimeret. 

I skole og SFO er det nogenlunde status quo i forhold 

til tildeling af midler i 2024. 

Styringsmodellen gennemgåes for fællesbestyrelsen. 

Denne skal revideres og der skal indgives høringssvar 

på dette i februar 2024. 

 

Vi skal lave APV i det nye år. 

 

Herning Kommune har fået bevilliget 7 mio. fra Vil-

lumfonden til at skabe en Makerkultur på folkeskolerne 

og 10. klasser i Herning Kommune. Makerkultur læg-

ger sig op ad teknologiforståelse og er fx 3D-print og 

kodning. Både medarbejdere og elever skal kompeten-

ceudvikles i det. 

 

Lærerne og ledelsen skal i gang med at udarbejde sko-

leplan for det kommende skoleår. 

 

Den 31. januar har vi skoleudviklingssamtale. 

 

Madtjansen stopper med at tilbyde skolemad hos os 

ved udgangen af december. 

 

Vi har fået en forældrehenvendelse angående sigtbar-

hed i forhold til vores nye skilt i Arnborg. 

 

17.30 Opfølgning samråds-

møder 

 O Dina/Maria Flemming fortæller om et samrådsmøde, som omhand-

lede sprog i dagtilbud. 



17.35 Spisning og pakkeleg 

      

    

 Evt.    Torben og Jesper får ros fra både børn og forældre for 

deres gode arbejde med snerydning og i det hele taget 

at gøre det pænt hos os.  

 

Gode tilbagemeldinger fra bedsteforældredagen i dag-

tilbud samt fra juleklippedagen på skolerne. 

 

Den 23. januar er vi vært ved et fællesbestyrelsesmøde 

sammen med Lind Skole og Højgårdskolen.  

 

 


